
GTO Başkanı Yıldırım konuya dair açıklamasında kamuda 
tasarruf ve verimlilik paketini olumlu karşıladıklarını 

dile getirerek, “Enflasyonla mücadelenin zorlu 
bir süreç olduğunu biliyoruz. Bu mücadelede 

başarıya sadece sıkı para politikalarıyla 
ulaşılamayacağını, sürecin maliye politikaları 
ve kamu tasarrufu ile bir bütünlük içinde 
yürütülmesi gerektiğini, yükün sadece iş 
dünyası ve vatandaşa yüklenmemesi kamu 
kesiminin de destek vermesi gerektiğini 
her platformda dile getirdik. Bu bağlamda 
ekonomi yönetiminin açıkladığı Kamuda 
Tasarruf ve Verimlilik Paketini olumlu 
değerlendiriyoruz” dedi.

Temizlik teknolojilerinin önde 
gelen markası Kärcher, ilk Türk 
kadın ressamlardan Mihri Rasim 
Müşfik Açba’nın eserlerinden 
oluşan sergiyi, SANKO Park 
AVM ev sahipliğinde Gaziantepli 
sanatseverlerle buluşturdu.

İlk Türk kadın İlk Türk kadın 
ressamlardan Mihri ressamlardan Mihri 

sergisi Sanko Park’tasergisi Sanko Park’ta

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) 
öğrencisi Mustafa Bakır, Türkiye 
Atletizm Federasyonu tarafından 
yapılan yarışmada Türkiye 
2’ncisi oldu.

Özgür Habercilikte Denge...
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Çanakkale’de ecdatla 
buluşacak olan öğrenciler, 
bilgilendirme toplantısında 
Şahinbey Belediye Başkanı 
Mehmet Tahmazoğlu ile bir 
araya geldi. Proje kapsamında 
bugüne kadar 989 uçak seferi 
düzenlenirken 186.000 öğrenci 
ve vatandaş Çanakkale’de 
ecdada dua etti. Yılsonuna 
kadar toplam 218.327 öğrenci 
ve vatandaş, ecdada dua için 
Çanakkale’ye gidecek.

Gaziantep Büyükşehir 
Belediye Başkanı 
Fatma Şahin, Toplum 
kalkınmasında gönül 
elçileri projesi kapsamında 
Aile ve Sosyal Hizmetler 
Bakanlığı Çocuk Hizmetleri 
Genel Müdürlüğü 
tarafından düzenlenen 
Koruyucu Aile Hizmeti 
Eğitim Çalıştay’ına katıldı.

Koruyucu Aile Sistemi 
Güçlendirme Projesi 
kapsamında yapılan 
çalıştayda, her çocuğun 
sağlıklı aile ortamında 
yetişmeye hakkı 
olması sebebiyle; aile 
birliğinin korunması, 
güçlendirilmesine 
yönelik çalışmalar 
hakkında bilgiler verildi. 

‘Enflasyonla mücadele
zorlu bir süreç’
Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek, kamuda tasarrufun genişletileceğini duyurdu. Artık 
tüm harcama kalemleri incelenecek ve kurumlar bu süre boyunca tam anlamıyla katılacaklar.  
GTO Başkanı Yıldırım konuya dair açıklamasında kamuda tasarruf ve verimlilik paketini olumlu 
karşıladıklarını dile getirerek, enflasyoınla mücadelenin zorlu bir süreç olduğunu dile getirdi.

Aile 
sempozyumu 

sona erdi

Gaziantep’te, aile yapısının temellerini 
güçlendirmek ve küresel tehditlere karşı 
aileyi korumak amacıyla düzenlenen 2’nci 
Uluslararası Aile Sempozyumu sona erdi. 
Sempozyumun kapanış oturumunda 
okunan bildirgede Gaziantep Aile 
Akademisi’nin küresel tehditlere karşı 
önemli bir rol üstlendiğine dikkat çekildi.

GAÜN’lü 
öğrenci Türkiye 

2’ncisi oldu

Gazi torunları Çanakkale’de
ecdada dua ediyor

Koruyucu aile hizmeti Koruyucu aile hizmeti 
eğitim çalıştayı yapıldıeğitim çalıştayı yapıldı

Gaziantep’le Hatay 
kardeş şehir oluyor

Gaziantep Büyükşehir Belediyesi ile 
Hatay Büyükşehir Belediyesi, 6 Şubat 
depremlerinden etkilenen iki şehrin 
yaralarını, imzalayacağı kardeş şehir 
protokolü ile beraber saracak. Başkan Şahin 
burada yaptığı konuşmada, 6 Şubat’ta 
meydana gelen depremde Gaziantep’te 
Nurdağı ve İslahiye’nin ve Hatay’ın büyük 
zarar gördüğünü belirterek, “Biz, bu 
kardeş şehir protokolü ile iyileşme sürecini 
hızlandırıp yaralarımızı beraber sarmayı 
amaçlıyoruz” dedi. 

TASARRUF PAKETİNİ OLUMLU KARŞILIYORUZ

Kamuda alım 
biletlerinin 3 
yıl boyunca 
askıya alındığı 
da duyurulanlar 
arasında. Bakan 
Şimşek, canlı 
yayında tüm 
detayların 
paylaşıldığını 
ve alınan 
kararlara tüm 
bozulmaların 
uymadığını 
vurguladı. 
Bakan 
Şimşek’in 
açıklamalarının 
ardından 
konuya dair 
açıklama yapan 
Gaziantep 
Ticaret Odası 
Başkanı 
Mehmet 
Tuncay Yıldırım, 
“Paketin, 
enflasyon 
ile mücadele 
noktasında 
para ve maliye 
politikası 
eşgüdümünü 
sağlayarak, 
başarı şansını 
artıracağı 
inancıyla 
ülkemize ve 
milletimize 
hayırlı olmasını 
diliyorum” dedi.


